
Protokół Nr III/06
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 7 grudnia 2006 r.

Sesja trwała od godz. 14.00 do godz. 16.30.

Na  ogólną  ilość  15  radnych  obecnych  było  14  zgodnie  z  listą  obecności 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w Sesji udział wzięli:
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy,
- Iwona Śmietanka – Radca prawny,
- Marianna Sobierańska – Kierownik Ref. Or.,
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGG,
- Krzysztof Sęczkowski – Kierownik Ref. Adm.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska. 

Otwierając  obrady  powitała  Radnych Rady  Miejskiej  i  Rady  Powiatu,  Burmistrza, 
sołtysów i Przewodniczących Zarządu Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na Sesję 
Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą zmianę:

1. Zofia Pilarska - Przewodnicząca Rady – wniosła o wprowadzenie w punkcie 3 
porządku obrad: „Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie i) podpunktu j) o 
brzmieniu:
„j)  zmiany Uchwały Nr LI/284/06 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 sierpnia 

2006 r. w sprawie określenia procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju 
i  szczegółowości  materiałów  informacyjnych  towarzyszących  projektowi 
budżetu.”

Poinformowała, iż ze względu na późny termin wyborów proponuje się wydłużenie 
terminów opracowania wniosków do projektu budżetu przez poszczególne Komisje 
do  dnia  15  grudnia  i  jednocześnie  wydłużenie  terminu  zebrania  wszystkich 
wniosków przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do dnia 22 grudnia i 
opracowania  opinii  do  projektu  budżetu  celem  przedłożenia  jej  Burmistrzowi 
Gminy.
Zmiana procedury uchwalania budżetu dotyczyłaby tylko projektu budżetu na 2007 
r.

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.



Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmiany do porządku obrad.

Za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad polegającej na dodaniu w punkcie 3 
„Podjęcia uchwał w sprawach” podpunktu j) o brzmieniu:

„j)  zmiany Uchwały Nr LI/284/06 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 sierpnia 
2006 r. w sprawie określenia procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju 
i  szczegółowości  materiałów  informacyjnych  towarzyszących  projektowi 
budżetu.”

głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca  Rady stwierdziła  przyjęcie  zmiany  porządku  obrad  przez  Radę  i 
przystąpiła do przegłosowania porządku obrad po zmianie.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca  Rady stwierdziła  przyjęcie  porządku  obrad  w  następującym 
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na  realizację  zadań  inwestycyjnych 
zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006r.,

b) przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  przez  Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości,
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007 r.,
e) ustalenia wysokości stawek podatku od posiadania psów oraz terminu płatności 

tego podatku,
f) obniżenia  ceny  skupu żyta  do  celów wymiaru  podatku  rolnego na  obszarze 

Gminy Żychlin,
g) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych,
h) ustalenia opłaty targowej, 
i) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy 

Żychlin,
j) zmiany Uchwały Nr LI/284/06 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 sierpnia 

2006 r. w sprawie określenia procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju 
i  szczegółowości  materiałów  informacyjnych  towarzyszących  projektowi 
budżetu. 

4. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
5. Sprawy różne.
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6. Przyjęcie Protokołu Nr II/06 z dnia 2 grudnia 2006 r.
7. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.
 
Hanna Dudkiewicz – sołtys sołectwa Grzybów –  zapytała, kiedy będą posprzątane 
plakaty  wyborcze  wywieszone  na  drzewach?  Plakaty  te  zrywają  dzieci,  robi  się 
bałagan.

Stanisław  Gajewski  -  zapytał,  czy  po  5  latach  zostanie  przywrócony  mniejszy 
podatek  od  samochodów  ciężarowych  nie  zarobkowych.  5  lat  temu  stawka  tego 
podatku została podniesiona o 400%. Zapytał, czy podatek ten zostanie przywrócony 
do  normalności,  czy  nadal  te  samochody  mają  być  rejestrowane  w  gminach 
ościennych?

Józef  Kowalski –  zapytał,  dlaczego  nie  funkcjonuje  CPN przy  ZGK? Dotarły  do 
niego takie wiadomości, że nie ma środków na zakup paliwa. Podobno firmy ościenne 
zalegają ZGK z płatnościami. Chciałby otrzymać odpowiedź, kto, w jakiej wysokości i 
dlaczego firmy zalegają z płatnościami wobec ZGK? 
Zapytał  również,  co  Urząd  czy  ZGK zamierza  dalej  zrobić  z  budynkiem przy  ul. 
Barlickiego,  (tzw.  „widmem”)?  Budynek  jest  zadaszony,  miał  być  tam  biurowiec. 
Chciałby wiedzieć, czy Urząd lub ZGK ma jakąś koncepcję odnośnie dalszego losu 
tego budynku.
Był wczoraj w MGOPS, tam po kilka osób pracuje w jednym małym pokoiku, nie 
sposób w takich warunkach przyjmować petentów.

Bogdan Głuszcz  – wczoraj  prawdopodobnie po raz ostatni były świadczone usługi 
RTG,  od  nowego  roku  gabinet  RTG  w  posiadaniu  którego  jest  Przychodnia 
ALMAMED zamknie swoją działalność. Taka jest decyzja władz w Skierniewicach. 
Uważa, że warto byłoby pertraktować ze Skierniewicami, aby przedłużyć usługi tego 
gabinetu na pewien czas. Poinformowano go, że miesięcznie z tego gabinetu korzysta 
około 100-150 osób. 
Teren po byłej szkole w Grabowie – po wyburzeniu starej szkoły, na terenie utworzyło 
się  wysypisko,  teren  ten  miał  być  uporządkowany  przez  wykonawcę  sieci 
kanalizacyjnej. Wykonawca ten obiecywał, że teren ten zagospodaruje. Usypał wielki 
kopiec,  na  którym to  miał  być  utworzony  tor  saneczkowy.  Tyle  razy  zgłaszał  ten 
problem i nikt nie zajmuje się tym tematem. Jeśli w dalszym ciągu nie będzie reakcji 
w tej sprawie, gotów jest zawiadomić media, żeby się zainteresowały tym problemem.

Andrzej Szymański – prosi, aby kierownik Referatu Promocji i Rozwoju na następnej 
Sesji Rady przedstawił sprawozdanie o wieloletnich działaniach swojego Referatu, za 
okres poprzedniej kadencji.

Bogdan Głuszcz – wiele osób nie podłączyło się do nitki kanalizacyjnej i nie wniosło 
żadnej opłaty. Zapytał, jakie będą konsekwencje dla tych osób, którzy nie wpłacili i 
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być  może  nie  wpłacą  w  ogóle  opłaty  za  przyłączenie  do  kanalizacji?  Jak  będzie 
wyglądało podłączenie tych mieszkańców?

Józef Kowalski – sprawa „bożnicy” - zapytał, czy coś zostanie zrobione z budynkiem 
„bożnicy”,  czy  zostanie  on  rozebrany  gdyż  grozi  zawaleniem.  Stanowi  zagrożenie 
bezpieczeństwa  mieszkańców.  Zapytał,  czy  gmina  ma  jakąś  koncepcję,  co  z  tym 
budynkiem zrobić?

Janusz  Kowalski –  sołtys  sołectwa  Chochołów –  zapytał,  czy  są  podjęte  jakieś 
działania w celu naprawy drogi w Chochołowie? Droga w Chochołowie jest w bardzo 
złym stanie, praktycznie nieprzejezdna.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadań inwestycyjnych  
zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006 r.,

Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  kredytu 
długoterminowego  na  realizację  zadań  inwestycyjnych  zaplanowanych  w budżecie 
Gminy Żychlin na 2006 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja  Rozwoju  odrzuciła  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu 
długoterminowego w  wysokości  800.000  zł  i  zgłoszono  projekt  uchwały  o 
zaciągnięciu kredytu w wysokości 600.000 zł.
Komisja zaciągnięcie kredytu w wysokości 600.000 zł zaopiniowała pozytywnie.

Komisja Rewizyjna większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadań inwestycyjnych 
zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006 r. w brzmieniu przedstawionym 
przez  Burmistrza,  czyli  w  wysokości  800.000  zł  (3  członków  Komisji  za  kwotą 
800.000 zł, 2 członków Komisji za kwotą 600.000 zł). 

Komisja Oświaty większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadań inwestycyjnych 
zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006 r., z tym że wnosi, aby zaciągnąć 
kredyt w wysokości 600.000 zł. (1 członek Komisji za kwotą 800.000 zł, 4 członków 
Komisji za kwotą 600.000 zł). 

Komisja  Rolna  była  przeciwna  zaciągnięciu  kredytu  w  wysokości  800.000  zł, 
głosowała za zaciągnięciem kredytu długoterminowego w wysokości 600.000 zł. 
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Przewodnicząca  Rady –  ze  względu  na  zgłoszenie  dwóch  różnych  propozycji 
wysokości  zaciągnięcia  kredytu,  zatem  przystąpiła  do  przegłosowania  wysokości 
kredytu w sposób wykluczający się.

Za  zaciągnięciem  kredytu  długoterminowego  w  wysokości  800.000  zł  zgodnie  z 
propozycją Burmistrza i Komisji Rewizyjnej głosowało -   3 radnych,
Za  zaciągnięciem  kredytu  długoterminowego  w  wysokości  600.000  zł  zgodnie  z 
propozycjami pozostałych Komisji głosowało - 11 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła,  że  Rada  przegłosowała  zaciągnięcie  kredytu  w 
wysokości 600.000 zł. Poprosiła Skarbnika Gminy, aby przedstawiła na jakie zadania i 
w jakich kwotach przegłosowana wysokość kredytu zostanie rozdysponowana.

Emilia  Rajewska  –  Skarbnik –  na  zadanie  dotyczące  wykupów gruntów na  Os. 
Orłowskiego zostanie  kwota 255.000 zł,  a  na finansowanie przyłącza cieplnego do 
Szkoły w Grabowie – kwota 345.000 zł.

Przewodnicząca  Rady przystąpiła  do  podjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na  realizację  zadań  inwestycyjnych 
zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006 r.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
realizację zadań inwestycyjnych zaplanowanych w budżecie Gminy Żychlin na 2006 r.
głosowało -  11 radnych,
„przeciw” -    3 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/5/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie  w  wodę  i  za  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  przez  Zakład  
Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,

Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  czasu 
obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  za 
zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie  Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie 
przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
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w wodę i za zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej 
w Żychlinie, czyli pozostawienia taryfy na wodę i ścieki na poziomie roku 2006.

Przewodnicząca  Rady przystąpiła  do  podjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie 
przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i za zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej 
w Żychlinie.

Za  podjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  czasu  obowiązywania 
dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  za  zbiorowe 
odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Żychlinie
głosowało -  14 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/6/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości,

Przewodnicząca Rady   odczytała projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od nieruchomości.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje  większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie  określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, czyli z 
3% wzrostem stawek tego podatku zgodnie z propozycją Burmistrza.

Przewodnicząca Rady przystąpił do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.

Za  podjęciem projektu  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  rocznych  stawek 
podatku od nieruchomości głosowało -    14 radnych,
„przeciw” -      0 radnych,
„wstrzymało się” -      0 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/7/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007 r.,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 
do powyższego projektu uchwały.

OPINIA KOMISJI:

Wszystkie Komisje odrzuciły  projekt uchwały w brzmieniu przedstawionym przez 
Burmistrza, natomiast większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007 
r., przyjmując wysokość wszystkich stawek podatku obniżoną o 10% w stosunku do 
roku 2006.

Wiceprzewodniczący Rady – Robert Stasiak - odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007 r.

Bogdan Głuszcz – prosiłby o przedstawienie skutków finansowych wynikających z 
obniżenia  podatku  od  środków  transportowych  o  10%  w  stosunku  do  propozycji 
Burmistrza.

Emilia  Rajewska  –  Skarbnik –  skutkiem  obniżenia  podatku  od   środków 
transportowych  o  10%  w stosunku  do  propozycji  Burmistrza  będzie  zmniejszenie 
dochodów o około 13-14.000 zł.

Przewodnicząca  Rady przystąpiła  do  podjęcia  projektu  w  sprawie  określenia 
wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  na  2007  r.  w  sposób 
wykluczający się.

Za podjęciem projektu  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2007 r. w brzmieniu przedstawionym przez Burmistrza, a więc z 
3% wzrostem w stosunku do roku 2006 głosowało -    1 radny,
Za podjęciem projektu  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2007 r. z obniżonymi stawkami podatku o 105 w stosunku do roku 
2006 głosowało - 13 radnych, 
 „wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła ze stawkami obniżonymi 
o 10% w stosunku do roku 2006.

Uchwała Nr III/8/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e)  ustalenia  wysokości  stawek  podatku  od  posiadania  psów  oraz  terminu 
płatności tego podatku,

Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości 
stawek podatku od posiadania psów oraz terminu płatności tego podatku.
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OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  ustalenia 
wysokości stawek podatku od posiadania psów oraz terminu płatności tego podatku z 
uwzględnieniem stawki podatku od posiadania psów w wysokości  35 zł od jednego 
psa, a więc na poziomie 2006 r.  

Bogdan Głuszcz – prosiłby o przedstawienie skutków finansowych wynikających z 
obniżenia  wysokości  podatku  od  środków  transportowych  o  10%  w  stosunku  do 
propozycji Burmistrza.

Emilia  Rajewska  –  Skarbnik –  skutkiem  obniżenia  podatku  od  środków 
transportowych  o  10%  w stosunku  do  propozycji  Burmistrza  będzie  zmniejszenie 
dochodów o około 13-14.000 zł.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania stawki podatku od posiadania 
psów w sposób wykluczający się.

Za przyjęciem stawki podatku w wysokości 36 zł od jednego psa zgodnie z propozycją 
Burmistrza głosowało -   1 radny,
Za  przyjęciem  stawki  podatku  w  wysokości  35  zł  od  jednego  psa  zgodnie  z 
propozycjami Komisji głosowało - 13 radnych,
 „wstrzymało się” -  0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła,  że  Rada przyjęła  stawkę podatku w wysokości 
35 zł od jednego psa i przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od posiadania psów oraz terminu płatności tego podatku z 
uwzględnieniem przegłosowanej stawki.

Za podjęciem projektu uchwały  w sprawie ustalenia  wysokości  stawek podatku od 
posiadania psów oraz terminu płatności tego podatku głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/9/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze  
Gminy Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy Żychlin.
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OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje  większością głosów  pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 
obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy 
Żychlin, przyjmując cenę skupu żyta w wysokości 27,00 zł za 1 q.

Przewodnicząca Rady  przystąpiła do przegłosowania ceny skupu żyta.

Za  stawką  w  wysokości  28,72  zł  za  1  q  żyta  zaproponowaną  przez  Burmistrza 
głosowało -   1 radny,
Za stawką w wysokości 27,00 zł za 1 q żyta zaproponowaną przez wszystkie Komisje 
głosowało - 13 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła cenę żyta w wysokości 27,00 zł 
za 1 q  i przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy Żychlin.

Za  podjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów 
wymiaru  podatku  rolnego na  obszarze  Gminy  Żychlin ze  stawką  27,00  zł  za  1  q 
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/10/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia 
wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/11/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

h) ustalenia opłaty targowej,

Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia 
opłaty  targowej  z  uwzględnieniem  stawek  opłaty  targowej  zgodnie  z  propozycją 
Burmistrza.

Rober Stasiak – wszystkie Komisje wnioskują do Burmistrza i Urzędu, aby wzmóc 
nadzór nad egzekwowaniem opłat na obydwu targowiskach.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
opłaty  targowej  z  uwzględnieniem  stawek  opłaty  targowej  zgodnie  z  propozycją 
Burmistrza.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/12/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

i) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy 
Żychlin,  

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
dla  Pana  Grzegorza  Ambroziaka  Burmistrza  Gminy  Żychlin,  podając  propozycje 
poszczególnych składników wynagrodzenia na następującym poziomie:
- wynagrodzenie zasadnicze - 3.630,00 zł,
- dodatek funkcyjny - 1.133,00 zł,
- dodatek specjalny -    952,60 zł,
- dodatek za wieloletnią pracę      -     399,30 zł,
Łącznie - 6.114,90 zł.
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OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  ustalenia 
wynagrodzenia  dla  Pana  Grzegorza  Ambroziaka  Burmistrza  Gminy  Żychlin,  z 
wysokością wynagrodzenia przestawioną przez Przewodniczącą Rady.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin.

Za  podjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Pana 
Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr III/13/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

j) zmiany Uchwały Nr LI/284/06 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 sierpnia  
2006  r.  w  sprawie  określenia  procedury  uchwalania  budżetu  gminy  oraz 
rodzaju  i  szczegółowości  materiałów  informacyjnych  towarzyszących  
projektowi budżetu.

Przewodnicząca  Rady odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały  Nr 
LI/284/06 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie określenia 
procedury  uchwalania  budżetu  gminy  oraz  rodzaju  i  szczegółowości  materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Robert Stasiak – Wiceprzewodniczący Rady – w związku z tym, że w uchwale o 
procedurze  uchwalania  budżetu  są  określone  terminy,  w  jakich  Komisje  mają 
opracować wnioski do projektu budżetu, a wybory odbyły się dość późno, to aby radni 
mieli  czas  zapoznać  się  z  projektem  budżetu  i  zająć  określone  stanowisko  jest 
propozycja przesunięcia terminów wypracowania wniosków.
Po uzgodnieniach z radcą prawnym proponuje się, aby Komisje Rady miały czas do 10 
grudnia na wypracowanie wniosków i przekazanie ich do Komisji Rozwoju i Budżetu, 
a  następnie  Komisja  ta  zebrała  wnioski,  wypracowała  opinię  i  przekazała  ją 
Burmistrzowi do dnia 22 grudnia 2006 r. Wówczas Burmistrz będzie się mógł do tych 
wniosków ustosunkować i przedstawić ewentualne poprawki do projektu budżetu.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały  Nr  LI/284/06  Rady  Miejskiej  w  Żychlinie  z  dnia  31  sierpnia  2006 r.  w 
sprawie  określenia  procedury  uchwalania  budżetu  gminy  oraz  rodzaju  i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.
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Za podjęciem projektu uchwały  w sprawie ustalenia zmiany Uchwały Nr LI/284/06 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie określenia procedury 
uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.
Uchwała Nr III/14/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Marianna Sobierańska – na wszystkie zapytania,  na które pytający nie otrzymają 
odpowiedzi na dzisiejszej Sesji, zostaną udzielone na piśmie w terminie 14 dni od dnia 
Sesji, zgodnie ze Statutem Gminy.
Odpowiedziała na zapytanie Pani Hanny Dudkiewicz – sołtysa sołectwa Grzybów – 
sprawa plakatów wyborczych - zgodnie z ordynacją wyborczą usunięciem plakatów 
wyborczych zajmują się komitety, które plakaty wywieszały. Zgodnie z § 7 ust. 5 w/w 
ustawy,  pełnomocnicy  komitetów  wyborczych  są  zobowiązani  usunąć  wszelkie 
plakaty  informacyjne  w terminie  30 dni  od dnia  wyborów.  Termin ten jeszcze nie 
minął, po tym terminie Burmistrz może podjąć działania w kierunku usunięcia tychże 
plakatów.
Odnośnie  obniżenia podatku od środków transportowych  – wydaje się,  że Rada 
przychylił się do wniosku mieszkańca gminy Pana Stanisława Gajewskiego obniżając 
stawki tego podatku o 10% w stosunku do roku 2006.

Andrzej Szymański – Panu Gajewskiemu zależało na środkach transportowych, które 
nie są wykorzystywane na potrzeby działalności gospodarczej.

Marianna Sobierańska –  prosiłaby w takim razie  o  złożenie  do Przewodniczącej 
Rady na piśmie konkretnego zapytania w tej sprawie, aby można się były zająć tym 
problemem. 

Stanisław Gajewski – problem ten trwa od 5 lat, ponieważ 5 lat temu podniesiono tę 
stawkę za samochody ciężarowe będących w gospodarstwach rolnych,  nie mówi o 
samochodach  ciężarowych  zarobkowych.  Tych  samochodów  było  kilkanaście  na 
terenie  gminy,  dzisiaj  są  tylko  2.  Samochody  pozostałe  zostały  wyprowadzone  do 
gmin ościennych, ponieważ podatek od tych samochodów na dzień dzisiejszy w naszej 
gminie  wynosi  1.260  zł,  w  gminie  ościennej  300  zł.  W gminie  Piątek  w  gminie 
Krzyżanów gospodarstwa rolne posiadające samochody ciężarowe są zwolnione.  

Do p-tu 5. Sprawy różne.

Józef  Kowalski –  droga  w  ul.  Kilińskiego –  należy  uporać  się  z  kanalizacją 
deszczową,  przejeżdżające  samochody  rozbryzgują  zalegającą  wodę  na  elewację 
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budynków,  co  powoduje  ich  niszczenie.  Uważa,  że  należy  również  ograniczyć 
prędkość na tej ulicy i założyć progi spowalniające.
Na  wysypisko  śmieci  Cukrownia  Dobrzelin  wywiozła  duże  ilość  waty  szklanej  – 
zapytał,  czy  jest  to  właściwie  zrobione,  czy na  wysypisku można składować takie 
materiały jak szklana wata, czy powinna być ona utylizowana.

Bogdan Głuszcz –  szalet miejski – chyba jesteśmy jedyną gminą, która nie posiada 
szaletu  miejskiego.  Mieszkańcy  nie  mają  gdzie  załatwiać  swoich  potrzeb 
fizjologicznych. Uważa, że należy uruchomić szalet miejski. 

Krzysztof  Graska  – zwrócił  się  do  Burmistrza  i  do  kierowników  jednostek 
organizacyjnych gminy o przygotowanie planów wydatków dotyczących wydatków 
osobowych  nie  zaliczonych  do  wynagrodzeń,  wynagrodzenia  bezoosobowe,  zakup 
usług remontowych, zakup usług pozostałych, różne opłaty i  składki,  powierzchnię 
czynną budynków, czyli zakładów, szkół itp. prosiłby o takie szczegółowe informacje, 
na jakie wydatki środki w danych §§ są przeznaczone. 
O taką informację prosiłby na wtorek na godz. 12.00 na posiedzenie Komisji.

Robert Stasiak – prosiłby o udostępnienie informacji, jakie są zasady wynagradzania 
szkół  i  innych  jednostek,  czy  jest  jakaś  procedura  przydzielania  środków  dla 
jednostek, czy są jakieś wskaźniki itp.
Realizacja  subwencji  oświatowej  –  prosiłby  również  o  informację,  jaka  jest  liczba 
uczniów w poszczególnych jednostkach, jaka jest przeliczeniowa liczba uczniów, jaki 
jest wskaźnik DI wynikający z metryczki. Wszystko co wiąże się z subwencją, którą 
dostajemy  od  Ministerstwa  Edukacji.  Na  jakiej  zasadzie  są  rozdysponowywane  te 
środki  do  poszczególnych  jednostek.  Jakie  są  zasady  dokładania  do  szkół 
dodatkowych środków?

Andrzej  Szymański  –  prosił  o  ustne  przedstawienie  sprawozdania  z  działalności 
Referatu promocji i Rozwoju. 

Jerzy Maciak – Kierownik Ref. PR – jeszcze przed akcesją były przygotowane dwa 
wnioski dotyczące środków ze ZPORR, jeden dotyczący budowy kanalizacji II etapu i 
drugi  dotyczący  dróg  regionalnych:  ciągu  drogi  Kamieniec-Śleszyn  i  ciągu  drogi 
Pasieka-Dobrzelin.  Projekty  te  uzyskały  akceptację  Panelu  Ekspertów  i  zostały 
wybrane do promocji integracji europejskiej. 
Został nakręcony film dla Telewizji Polskiej. Były prezentowane oba ciągi dróg.
Drugi projekt dotyczący kanalizacji – gmina poszła w innym kierunku, nie poszliśmy 
samodzielnie  jako  gmina,  tylko  wniosek  został  złożony  poprzez  Związek  Gmin 
Regionu  Kutnowskiego  przyjmując,  że  nasz  projekt  będzie  za  mały  i  nie  uzyska 
akceptacji Panelu Ekspertów.
Wniosek  o  drogach  nie  został  ponowiony i  nie  został  złożony,  natomiast  wniosek 
dotyczący kanalizacji złożony został poprzez Związek Gmin.
Obecnie  przygotowywany  jest  drugi  wniosek  dotyczący  kanalizacji  w  kierunku 
Pasieki,  w  kierunku  strefy.  Uważa,  że  w  przyszłym  roku  wniosek  ten  zostanie 
zrealizowany.
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Z innych zadań został zostało utworzone Gminne Centrum Informacji – bez udziału 
środków gminnych utworzyliśmy GCI, wykazaliśmy środki ze Straży Pożarnej.
Przy udziale środków z budżetu gminy został  złożony wniosek i OSP w Żychlinie 
otrzymał średni samochód ratowniczo-gaśniczy.
Złożył Burmistrzowi propozycję przygotowania wniosku na drogi gminne i budowy 
centrów kulturalnych wsi. Można było na te cele otrzymać dotację, jednak ze względu 
na brak dokumentacji i brak środków, brak decyzji Rady o przystąpieniu do realizacji 
tych przedsięwzięć – te wnioski nie zostały złożone.
Oprócz  działań  dotyczących  bezpośrednio  Urzędu,  zajmowaliśmy  się  szukaniem 
możliwości  zdobycia  środków  unijnych  na  pracownie  komputerowe  i  inne 
doposażenie szkół.
Potrzebne  są  dwie  -  trzy  oferty  naszych  terenów inwestycyjnych  do  włączenia  w 
Łódzką Specjalną Strefę Ekonomiczną. Dotyczy to działki o powierzchni prawie 11,5 
ha w ul. 1 Maja 75 i działki na 1 Maja 45, natomiast trzecia oferta dotyczy Dobrzelina, 
ul.  Kasztanowej.  Tam na dzień dzisiejszy Cukrownia Dobrzelin dokonuje podziału, 
część działek jest gminy,  a część Cukrowni. Działki te będą wydzielone i będą one 
jedną z ofert inwestycyjnych.
Został  przywrócony  plan  odbudowy  ciągu  dróg  wojewódzkich,  jest  zlecona 
dokumentacja  na  poszerzenie  i  modernizację  tych  dróg  od  granicy  województwa 
mazowieckiego do Żychlina.

Andrzej Szymański – dla niego, to co przedstawił Kierownik Referatu, to jest bardzo 
mało, nie może oceniać dokładnie pracy Referatu, gdyż nie zna zakresu czynności i 
zadań przypisanych do tego Referatu.  Prosiłby o przekazanie Radnym informacji  o 
zakresie działania tego Referatu.
Komórka rozwoju powinna robić co innego, a nie to co wykonywała.
Taka  informacja,  jaka  została  przekazana  przez  Kierownika  Referatu  to  jest  to 
informacja negatywna.

Teresa Kubicka – dwa lata temu złożyła wniosek do Pana Maciaka o to, żeby były 
zrobione przeglądy hydrantów? 
W  pobliżu  jej  gospodarstwa  palił  się  dom,  niestety  była  taka  sytuacja,  że  Straż 
przyjechała bez wody. 

Jerzy Maciak – jako pracownika Urzędu sprawa hydrantów go nie dotyczy, natomiast 
jako Prezesa Straży tak. Więc wyjaśnia, że przeglądy hydrantów są wykonywane co 
roku, a w tym roku jeszcze przy współudziale Straży Państwowej. Tak więc obecnie 
przegląd hydrantów trwa. 
To co przypisane ma Referat Promocji do wykonania jest udostępnione w Internecie w 
Biuletynie Informacji Publicznej. Każdy może sobie sprawdzić, jakie zadania Referat 
wykonuje. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz – odniósł się do sprawy przeglądu hydrantów – z 
tego co się orientuje przeglądy hydrantów na pewno zostaną wykonane.
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W sprawie  promocji  i  działalności  Referatu  –  uważa,  że  spojrzenie  poprzedniego 
Burmistrza było nieco inne, dlatego wykonywane były działania w takim zakresie, jak 
przedstawił to Pan Maciak.
Jego podejście jest inne i będzie przygotowany konkretny program rozwoju i promocji 
gminy. 

Andrzej Szymański – skoro jesteśmy przy temacie tego referatu, to proponuje, aby 
Burmistrz zmienił strukturę tego referatu i przyłączeniu go w inny sposób, ale decyzja 
należy do Burmistrza.

Bogdan Głuszcz – sprawa kanalizacji – odcinek został opracowany, zaprojektowany, 
projekt był obarczony sporymi błędami, w Dobrzelinie projektem nie zostały objęte 4 
gospodarstwa w ul. Słonecznej i 5 zabudowań w ul. Górskiej. 
Zapytał, czy ten błąd zostanie naprawiony?

Zbigniew  Gałązka  –  w  projekcie  budżetu  są  uwzględnione  środki  na  realizację 
kanalizacji w ul. Dworcowej
Odnośnie  ul.  Górskiej  –  wykonana  analiza  wskazała,  że  ciągnięcie  nitki  do  tych 
zabudowań  jest  nie  uzasadnione,  gdyż  wynik  doby  ekonomicznej  wykazał,  że  nie 
uzasadnione jest ciągnięcie nitki kanalizacyjnej do tych gospodarstw. 

Małgorzata Sobczak – podziękowała p. Kowalskiemu, że kontynuuje jej zamierzenia, 
o  których  mówiła  przez  4  lata.  Droga  Kilińskiego  powinna  być  ujęta  w  planie 
wieloletnim i powinna zostać zmodernizowana.
Uważa, że należy zrobić rewitalizację starego miasta, gdyż jest to wizytówka naszej 
gminy.
Plac  przed Urzędem – plac  przed Urzędem Gminy jest  również  naszą  wizytówką, 
należy coś z tym zrobić, bo świadczy to o naszych władzach i mieszkańcach gminy.
Budynek przy ul. Barlickiego – uważa, że należy dokończyć budowę tego budynku, bo 
przez  okres  kilku  kadencji  było  zmieniane  jego  przeznaczenie.  Nie  można  tak 
pozostawić budynku, który już kosztował gminę około 1,5 mln zł.

Robert  Stasiak –  podziękował  Pani  Sobczak  za  cenne  uwagi,  poinformował,  że 
członkowie Komisji Rozwoju i Budżetu zapoznali się już ze strategią rozwoju gminy. 
Stwierdziliśmy, że ta strategia nie była realizowana, bynajmniej w większości, znamy 
te problemy.

Józef  Czekalski –  wczoraj  na  Komisji  był  poruszony  temat  nieruchomości,  którą 
Krajowa  Spółka  Cukrownicza  zamierza  sprzedać  osobie  fizycznej.  Dotyczy  to 
stadionu w Dobrzelinie. Na dzień dzisiejszy, co udała się ustalić, nieruchomość ta ma 
być zbyta w drodze aktu notarialnego w dniu jutrzejszym. Gmina nie będzie o tym 
powiadomiona, gdyż nie ma takiego prawa, aby notariusz zawiadamiał gminę, jeśli 
gminie nie przysługuje prawo pierwokupu. Jeśli byłby plan miasta i wydana by była 
decyzja o warunkach zabudowy w Księdze Wieczystej mówiący, że te tereny są na 
cele publiczne, wówczas na pewno notariusz zawiadomiłby gminę. 
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Rozmawiał  z  osobami  z  Cukrowni,  czyby  ta  nieruchomość  nie  mogła  przejść  w 
wieczyste użytkowanie na gminę Żychlin. Takie wyjście z sytuacji wchodziłoby w grę 
na dzień dzisiejszy, gdyż właścicielem tej nieruchomości obecnie jest Skarb Państwa, a 
wieczystym użytkownikiem jest Krajowa Spółka Cukrownicza w Toruniu.
Dyrektor Cukrowni realizuje obecnie ustalenia Krajowej Spółki Cukrowniczej i  nie 
widzi  możliwości  zmiany  dokumentów,  które  jutro  posłużą  do  podpisania  aktu 
notarialnego.

Andrzej Szymański – dlatego między innymi złożył wniosek o udzielenie informacji 
na  temat  pracy  działu  promocji,  gdyż  takiemu  sprawami  ten  referat  powinien  się 
zajmować.  Powinien pozyskiwać tereny dla gminy, które właściciele „sprzedają za 
grosze”. Za powierzchnię 1,70 ha gruntów z zapisem na cele sportowe i na działalność 
gospodarczą  kwota  45.000  zł,  to  są  grosze.  Czy nie  warto  byłoby w jakiś  sposób 
domówić  się  i  zakupić  tę  nieruchomość?  Może  uda  się  odkupić  ten  obiekt  od 
przyszłego właściciela?

Grzegorz Ambroziak – wiadomo, że trzeba pozyskiwać tereny dla gminy, ale gmina 
nie  ma na to  środków.  Jest  to  sytuacja  zastana  z  poprzedniej  kadencji.  Ta  sprawa 
została  przespana,  już  dużo  wcześniej  należało  podjąć  określone  działania,  co  nie 
zostało zrobione.

Iwona Śmietanka – radca prawny – Kierownik Referatu RGG przedstawił Państwu 
radnym to co ustalaliśmy razem telefonicznie. Potwierdza wszystko to, co powiedział 
Pan Czekalski.

Józef Kowalski – chciałby uczulić Radę, aby politykę pozostawić poza Urzędem, nie 
wywierać na samym początku presji na Burmistrzu.

Józef Czekalski - jeśli miałby rozmawiać z przyszłym nabywcą działki w Dobrzelinie, 
to chciałby wiedzieć, czy jest wniosek formalny Rady, że takie działania ma podjąć.

Andrzej Szymański  – w momencie przejmowania przez gminę wszystkich innych 
działek  od  Cukrowni  Dobrzelin,  w  tym  kompleksie  był  również  stadion.  Słyszał 
wówczas, że nikt nie chciał się tym stadionem zainteresować. Przejęliśmy wówczas 
jako gmina park, wysypisko itd.

Krzysztof Stefaniak – jeśli coś chcemy w tym temacie zrobić, musimy przegłosować 
wniosek  formalny,  ale  jednocześnie  znaleźć  na  to  środki  w  budżecie.  Dopiero  co 
podjęliśmy uchwałę, w której te środki ograniczyliśmy.

Józef  Czekalski –  gmina  stała  się  wieczystym  użytkownikiem  kilku  działek  w 
Dobrzelinie,  w sumie jest  tam około 7 ha. Gmina nie wypowiadała się w ogóle w 
zakresie przejęcia prawa wieczystego użytkowania. Wszystkie 4 akty notarialne, które 
się odbyły zarówno jeśli chodzi o nieruchomości Skarbu Państwa, i jak nieruchomości, 
którymi  w imieniu  Skarbu Państwa zarządzał  Starosta  lub  Agencja  Nieruchomości 
Rolnych występowaliśmy o uchylenie aktów notarialnych, bo było to wbrew naszej 
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woli. Otrzymaliśmy w tym względzie odpowiednie przepisy i zostaliśmy wezwani do 
dokonania  opłat  za  wpis  prawa gminy  co  do wieczystego użytkowania.  Natomiast 
odnośnie działki, na której znajduje się stadion Cukrownia nie kierowała do gminy 
żadnej oferty.

Przerwa.

Andrzej  Szymański –  złożył  wniosek  formalny,  aby  gmina  podjęła  działania  w 
zakresie  uniemożliwienia  wykupu  działki  w  Dobrzelinie  tj.  stadionu  przez 
zainteresowanego i spróbowała tę działkę wykupić. Obecnie cena tej działki to 45.000 
zł.

Przewodnicząca  Rady –  zwróciła  się  z  zapytaniem  do  Skarbnika  Gminy,  czy  w 
przypadku przegłosowania tego wniosku przez Radę w budżecie gminy będą środki na 
wykup tej nieruchomości?

Emilia Rajewska – na dzień dzisiejszy w budżecie gminy na 2006 r. takich środków 
nie ma na ten cel. Jeśli Rada wskaże źródło dochodu lub wskaże, gdzie ograniczyć 
wydatki, aby te środki były na ten cel, to będzie można podjąć uchwałę o wykupie.
Natomiast takie wskazanie środków przez Radę będzie się wiązało z tym, że jakieś 
inne wydatki nie zostaną wykonane lub pozostaną nam zobowiązania na przyszły rok.

Andrzej Szymański – podjęcie działań w celu wykupu tej działki i podpisania aktu 
notarialnego, nie musi skutkować wydatkowaniem środków w tym roku. Można tak 
podpisać akt, aby za działkę zapłacić Cukrowni na początku przyszłego roku.

Iwona  Śmietanka –  analizując  zapisy  ustawy,  gmina  nie  ma  prawa  przerwać 
zamierzonej transakcji, nie ma możliwości blokowania podpisania aktu notarialnego.
Jeżeli  kupujący  sam  odstąpiłby  od  podpisania  aktu,  a  sprzedający  chciałby  tę 
nieruchomość sprzedać gminie, wówczas byłaby możliwość wykupienia tejże działki. 
Innej możliwości nie ma.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Robert  Stasiak –  przystąpił  do  przegłosowania 
wniosku formalnego złożonego przez radnego Pana Andrzeja Szymańskiego.

Za przyjęciem wniosku formalnego złożonego przez radnego Andrzeja Szymańskiego 
głosowało - 4 radnych,
„przeciw” - 7 radnych,
„wstrzymało się” - 3 radnych.

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie przyjęła wniosku formalnego.

Do p-tu 6. Przyjęcie Protokołu Nr II/06 z dnia 2 grudnia 2006 r.

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady  przystąpiła do przyjęcia protokołu Nr II/06 z dnia 2 grudnia 
2006 r. 

Za przyjęciem Protokołu Nr II/06 z dnia 2 grudnia 2006 r. 
głosowało -  14 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.
Poprosiła radnych o pozostanie na sali w celu ustalenia kolejnego posiedzenia Rady i 
posiedzeń Komisji.

W drodze dyskusji ustalono, że kolejna Sesja Rady odbędzie się w dniu 28 grudnia 
2006 r. o godz. 14.00, a wspólne posiedzenie wszystkich Komisji odbędzie się w dniu 
Sesji o godz. 13.00. 

Do p-tu 7. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym za udział w Sesji Rady.

Zamknęła III Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.   

Przewodnicząca Rady
 
    /-/ Zofia Pilarska 

Protokolant:

M. Charążka
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